
Vooraf gestelde vragen door raadsleden/fracties over het raadsvoorstel Bruisend Hart 
Hallum

Fractie CDA

Vraag Antwoord college
1. In de Raadsvergadering van 27-02-20 

over de notitie Sportveldenbeleid is 
toegezegd dat er met alle 
sportverenigingen een gesprek zou 
plaatsvinden. In hoeverre hebben 
deze gesprekken plaatsgevonden? 
Wat hebben die gesprekken 
opgeleverd? 

Er zijn nog geen gesprekken met de 
verenigingen en beheersstichtingen 
gevoerd. 
In verband met het coronavirus zijn fysieke 
afspraken op dit moment ook niet mogelijk. 
Daardoor is er voor gekozen om (nogmaals) 
alle verenigingen te mailen met het verzoek 
om vragen over het  
sportaccommodatiebeleid te beantwoorden. 
Daarnaast kunnen verenigingen, mochten 
zei daar behoefte aan hebben in overleg (in 
klein verband en binnen de gestelde 
voorwaarden van het RIVM) gaan met 
wethouder de Graaf. Dit overleg zal dan 
natuurlijk in klein verband plaatsvinden en 
binnen de gestelde voorwaarden van het 
RIVM i.v.m. de Corona-crisis.
De e-mail met vragen is woensdag 6 mei 
naar de verenigingen verstuurd.

2. Hoe verloopt het proces met 
betrekking tot het nieuwe voorstel 
Harmonisatie Sportveldenbeleid? 
Wanneer kan de Raad deze tegemoet 
zien?

In de eerste 2 maanden na de vergadering 
is de ‘werkgroep sportaccommodatiebeleid’ 
bezig geweest met het in kaart brengen van 
de kosten van het onderhoud (huidig 
onderhoud, kosten bij eventuele 
privatisering enz.) en het vergaren van 
andere informatie betreffende 
sportaccommodatiebeleid.
Naast onderzoek van de ‘eigen’ financiën is 
er ook onderzoek gedaan naar landelijke 
cijfers betreffende de kosten van 
privatisering van sportvelden en is er onder 
andere overleg geweest met de KNVB.
Na de informatie van de verenigingen (aan 
de hand van de vragenlijst en overleggen 
met wethouder de Graaf) zal de werkgroep 
het conceptvoorstel voorleggen aan uw 
gemeenteraad en daarnaast ter informatie 
sturen naar de buitensportverenigingen. Het 
is de planning om het conceptvoorstel voor 
de zomer aan de gemeenteraad voor te 
leggen. 

3. Stel dat de aanvraag , om de 
sportvelden in Hallum te verplaatsen 
en over te laten gaan naar de 
gemeente , doorgaat. Wat betekent 
dat voor het tot stand komen van het 

Dit betekent dat de gemeente het beheer 
van de sportvelden van Hallum van de 
beheersstichting overneemt en dat de 
opstallen (o.a. kleedkamers) in eigendom 
overgaan naar de verenigingen / stichting. 



nieuwe beleid?   En wat betekent dit 
voor de verenigingen, die de velden in 
eigen beheer hebben? (Of is het 
beleid door het  besluit  in geval 
Hallum al bepaald?)

Deze wijze van beleid is al doorgevoerd bij 
de sportverenigingen in de oud-gemeenten 
Dongeradeel en Kollumerland c.a. De 
verenigingen uit deze voormalige 
gemeenten zijn over het algemeen tevreden 
over het kwaliteitsniveau van de gemeente 
en willen het beheer graag bij de gemeente 
laten. De verenigingen geven daarbij aan 
dat het voor hen (waarschijnlijk) niet 
mogelijk is om voldoende vrijwilligers te 
vinden om het sportveldenbeheer over te 
nemen.

Over de wijze van beheer van de 
sportvelden die nu nog door de 
beheersstichtingen worden onderhouden 
kan bij de vaststelling van het beleid worden 
besloten. Uit het tot nu toe gedane 
onderzoek wordt echter wel duidelijk dat de 
gemeente de sportvelden goedkoper kan 
onderhouden dan de beheersstichtingen. 
Hierbij is dan wel rekening gehouden met 
het gemeentelijke onderhoudsniveau. De 
velden in Ferwerderadiel worden door de 
beheersstichtingen nu goedkoper 
onderhouden dan dat de gemeente dat zou 
doen, maar het kwaliteitsniveau van deze 
velden is daardoor, over het algemeen ook 
lager.      

4. Waarom wordt de jaarlijkse subsidie 
voor onderhoud voor het hele jaar nog 
toegekend, terwijl de verplaatsing van 
de velden binnenkort dan al 
plaatsvindt?

De subsidie voor de beheersstichting van 
het sportpark in Hallum voor 2020 is nog 
niet toegekend en uitgekeerd. Eerst zal de 
besluitvorming van de gemeenteraad 
worden afgewacht. Mocht de gemeenteraad 
akkoord gaan met het voorstel dan zal de 
subsidie voor de stichting in Hallum 
vervallen. Dit allemaal in samenspraak met 
de werkgroep Bruisend Hart waarin ook de 
beheersstichting is vertegenwoordigd.

5. Ten aanzien van het bedrag  
165.000,-- : Waarom wordt deze niet 
zichtbaar in het financieel overzicht?  

Dit is het bedrag van de investering die 
maximaal nodig. Aangezien dit een 
investering is wordt nu voor de 
gemeentebegroting niet een bedrag ineens 
gevraagd maar is dekking gezocht naar de 
jaarlijkse kapitaallasten.


